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Žádost o spolufinancováni rekonstrukce kuželny pro kuželkářský klub Tjjiskra Hylváty, z.s.

Tímto Vás žádám o znovuposouzení spoluHnancovánI účelu rekonstrukce stávající
kuželny v Hylvátech a bezúplatném převodu pozemku souvisejÍcÍm s rozšiřenhn kuželny.
Obě tyto žádosti se opÍrajj o již schválené spolufinancovánI a převod pozemku, které byly
podány a schváleny v roce 2020. Důvodem znovuposouzeni jsou dva důvodu, a to:

1. přís|jb spolufinancovaní města Ústí nad Orlici ze dne 27.4.2020 je v dnešní době
nedostatečný, z důvodu změny ceny projektu, který se z důvodu ceny materiálu a
práce - inflace zvýšil o cca 52%.
Schválená částka v roce 2020 byla 2 978 247,-KČ, kdy kompletní projektová cena měla
být v částce 9 927 490,-KČ. Současná cena projektu je bohužel vyšší v částce
15 046 365,- Kč.
(navýšeni projektové částky, a tím i výše spoluúčasti)

2. Dohoda o bezúplatném převodu pozemků ze 21.12.2022 s platností do 31.3.2023
s podmínkou získání stavebního povolení a projektu. Tento termín nebyl dodržen
právě z důvodu nedodáni projektové dokumentace, z důvodu Covidu a specifičnosti
projektu.
(reaktivace Dohody o bezúplatném převodu pozemků s prodloužením terminu)

K záměru rekonstrukce Kuželny:

Důvodem rekonstrukce je rozšjřenÍ kuželny - navýšení hrací kapacity. stávajIcI kuželna
č.p. 47, z důvodu dlouhodobého zvyšováni členské základny kuželkářského klubu a využívánI
prostor kuželny, kapacitně nevyhovuje požadavkům klubu. V dnešní době jsou v kuželně dvě
hrací dráhy a záměrem klubu je rozšÍřenľ na čtyři hrací dráhy, čÍmž se kapacita dostatečně
navýší.

Dnešním dnem je ve spolku TJ jiskra Hylváty z.s. vedeno 42 aktivních členů, z toho 10
děti a dorostenců. V předešlých letech byl organizován nábor nových členů, z důvodu skoro
3generačního výpadku aktivních členů. A to proto, aby byl i nadále zachován statut a činnost
spolku, jak v kuželkářských soutěžích, tak jako jedno ze sportovišť navštěvovaných širokou
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veřejnosti v Ústí nad Orlicí. Osobně si myslím, že nábor byl úspěšný a ukázalo se, že kuželky
jsou dobrým a zábavným sportem i pro mladé lidi.

V dnešní době se klub TJ Jiskra Hylváty z.s. aktivně účastni kuželkářských soutěží
se třemi družstvy ,,A", ,,B", ,,C" a žáci s dorostenci se účastní dalších 4 soutěží, kdy v loňském
roce byl v naši kuželně zahájen j nový pohár mládeže v rámci našeho spolku - ,,Hylvátský
pohár mládeže". Dětem je dnes v kuželně věnována největší pozornost. Dětem jsou
vyhrazeny tréninky 2x týdně a o víkendu se účastní kuželkářských soutěži vcelém
východočeském a Moravském regionu, kde dorostenci hrají 1.ligu. V letošním roce jsme
pořádali i týdenní kuželkářské soustředění mládeže, kde děti navštívili kuželnu v Přerově.

Dále se v kuželně již několik let odehrává Liga neregistrovaných, s celkovým počtem
cca 100 hráčů zařazených celkem do 4 soutěži. Kuželnu také navštěvují základni školy v rámci
tělocviku a klienti stacionáře, za zvýhodněný pronájem.

Dalším důvodem zvýšeni kapacity a povědomí o aktivitách kuželkářů je i zrušení
atraktivního bowlingového centra Radava v Ústi nad Orlicí.

Z výše uvedených důvodů, již kuželna kapacitně nesplňuje podmínky pro výchovu
mládeže a její další rozvoj. je nutné provést rozšÍřenj stávajících hracích drah, a proto bych
touto žádostí rád vyvolal otázku spo|upodí|enÍ se Města Ústí nad Orlicí na financováni této
nutné rekonstrukce, a to jako spo|upodÍlnikem v rámci dotačního programu z MŠMT ČR.
Uvedená dotace je tvořena ze 70% finančních prostředků z MŠMT a 30% spoluúčastI spolku
či města Ústi nad Orlici.

Pokud bychom však přistoupili k variantě v celkové částce 15 046 365,- KČ, reálně
to znamená, že dotačním programem MŠMT bychom čerpali finanční prostředky v částce
10 532 455,-KČ a spoluúčast je 4 513 910,- KČ. K tomuto uvádím, že spolek TJ jiskra Hylváty
z.s je nevýdělečnou skupinou dobrovolníků a na tuto spoluúčast nemá finanční prostředky,
proto žádám o celou výši spoluúčasti z finančních prostředků města Ústi nad OrlicI.

Spolek TJ jiskra Hylváty z.s. si uvědomuje náročnost celého projektu rekonstrukce,
a jako svou spoluúčast navrhuje vynaložení všech možných prostředků a vytvořeni
projektové dokumentace potřebné k zIskání stavebního povoleni a dotace. K tomuto uvádím,
že převod či odprodej pozemků je také na vrub TJ jiskra Hylváty z.s. a nelze jej financovat
z dotačního programu MŠMT, i proto Vás žádám o bezúplatný převod či symbolickou cenu.
Žádost na odkup bezúplatný převod byla podána mnou na MÚ Ústí nad Orlic' dne 7.10.2019.
Další žádost k projednáni spolufinancovánI byla podána 3.11.2019 na osobní schůzce
s panem starostou města Ústí nad Orlicí, za účasti místostarosty pana Matouše Pořického.

Pokud mám rozložit cenu 15 046 365,-KČ, uvádím, že dle rozpočtu je potřeba
na výstavbu hrací haly 12 179 270,-KČ a 2 867 095,-KČ tvoří vybaveni, což jsou právě
zmíněné 4 hrací dráhy, automatické stavěče kuželek a další přÍs|ušenstvi. Do ceny není
započítán projekt, ani převod pozemků.

V případě opětovné dohody o spoluHnancovánI s městem Ústi nad Orlicí a
bezúplatném převodu pozemků proběhne výběrově řízení na stavební a montážní firmu do
konce roku 2024, čÍmž budou splněny všechny podmínky čerpáni dotace z MŠMT, bude
podána žádost o dotaci do 15.1.2025. V dubnu roku 2025 bude znám výsledek a pokud bude



dotace schválena, Poté by měla začít samotná stavba, avšak zpočátku financovaná z 30%
spoluúčasti, kdy finanční prostředky z MŠMT budou čerpány v období srpen 2025 a dotace
musí být vyčerpána do konce roku 2025.

Dalším krokem je i studie k udržitelnosti provozu a provozních nákladů. Finanční
prostředky na budoucí provozní náklady, bychom měli získat z větší vytíženosti kuželny,
a to jak na lize neregistrovaných /zvýšenim počtu družstev či navýšeni počtu soutěži/,
tak na pořádaných soukromých akcích a pronájmech pro Širokou veřejnost.

Pokud mluvíme o zIskávánI finančních prostředků na provoz spolku, ty jsou tvořeny ze
startovného právě z ligy neregistrovaných, dále z členských příspěvků a dotace na provoz
z města Ústí nad Orlici. V současné době připravuji další podklady a podmínky pro zIskáváni
dalších dotaci na provoz a rozvoj v rámci kategorie Dětí a dorostu.

Tímto Vás žádám o projednáni na Radě města s následným vyrozumněním.

S pozdravem a díkem

Předseda TJ Jiskra Hylváty, z.s.
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